
 Skolebestyrelsesmøde 

 Dagsorden møde nr. 2 
 Mandag den 25. september 2023 kl. 17.00 – 19.30 i afdeling Kragelund 

 Mødested: Salen 

 Der serveres sandwich under mødet 

 Mødeleder:  Anja Andersen 

 Deltagere:  Mette Gisselbæk Kristensen (formand), Anja Andersen (næstformand), 
 Jacob Østergaard Hansen, Stine Rye Isager, Asbjørn Schram Anneberg, 
 Jens Christian le Fevre Munkgaard, Michelle Loftager Jensen, 
 Johanne Østergaard (elevrådsrep.), Lise Dall Sørensen  (medarbejderrep.), 
 Maja Marie Schou Feld (medarbejderrep.), Charlotte Juhl Andersen (skoleleder) 
 og Marie Stilling (pædagogisk leder) 

 Afbud: 

 Dagsorden / Referat 

 Godkendelse af dagsordenen og referatet fra sidste møde 
 17.00 - 17.05 

 Info / bilag 

 Referat:  Godkendt 

 Meddelelser 
 18.00 - 18.40 

 Info / bilag 
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 Formand 

 Referat 

 -  Princip i forhold til ture ud af huset (cykel) 
 -  Økonomi er kommet ind i årshjulet (september-møder) 
 -  Høstfest 

 Stor succes, alle fandt ud af, at afd. Funder og afd. Kragelund er en skole. 
 Måske kunne områderne være delt op i årgange. 

 -  Skolemad 
 Skolen har købt pålæg og boller til de elever, som ikke har modtaget skolemad. 

 -  Busruten 
 Der skal laves et høringssvar til de busruter, der skal nedlægges. 

 -  Suppleanter til bestyrelsen 
 Bestyrelsen har ikke hørt fra nogen suppleanter. 

 -  Skolefoto 
 Bestyrelsen tager det op til evaluering, da der ligger en 3-årig kontrakt med 
 fotofirmaet. 

 -  Der skal gives adgang til bestyrelsens mail til de nye medlemmer. 

 Næstformand 

 Referat 

 Skoleleder 

 Referat 
 -  Byggeri 

 Det er en udfordring at flytte ind i det nye byggeri til den 1. december. Derfor foreslås 
 det, at indflytningen flyttes til den 5. januar. Det vil blive besluttet i styringsgruppen. 

 Der er ikke indtænkt lokaler til sundhedsplejerske, tandlæge og teknisk service. Derfor 
 er der behov for en afklaring på, hvor de skal være i de nye bygninger. 
 Skolebestyrelsen har brug at vide det. Bestyrelsen spørger også ind til de 10 
 klasselokaler, som mangler efter etape 2 af byggeriet. 

 -  Ansættelser 
 Der er kommet en opsigelse fra det pædagogiske personale. Der vil være 
 ansættelsessamtaler. 
 Der er en barsel, som skal dækkes fra uge 43. 
 Der er en medarbejder, som er på vej op i tid. 
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 -  Vision for PLC 
 Det er et stort arbejde at lave en vision, men arbejdet er i gang. 
 Vi er i gang med at lave funktionsbeskrivelser, så man ved, hvad der forventes af de 
 enkelte medarbejdere, og hvor man kan få sparring. 

 Medarbejderrepræsentanter 

 Referat 
 Medarbejderne er selvfølgelig optaget af, hvordan flytningen skal lade sig gøre. 
 Det er en stor opgave at flytte til nye lokaler. Medarbejderne glæder sig til at få mere plads i 
 den nye skole. 

 Bestyrelsesmedlemmer 

 Referat 

 Elevrådets rolle i skolebestyrelsen 
 Herunder en evaluering af skoleåret 2022/2023  og ideer som 
 elevrådet kan arbejde med 
 17.45 - 18.00 

 Info / bilag 

 Referat 

 Evaluering af elevrådets deltagelse ved skolebestyrelsesmøderne 

 -  Johanne, som er den nye formand, er valgt på 9. årgang. 

 -  Johanne synes, at det er rigtig godt, at skolebestyrelsen tager elevrådet alvorligt. 
 Skolebestyrelsen kvitterer ved at fortælle, at de synes, at det har været meget 
 kvalificerende, at elevrådsrepræsentanterne deltager på skolebestyrelsesmøderne. 

 -  Næstformanden i elevrådet går i 4.a og det er vurderet, at det er for tidligt, at han 
 deltager i skolebestyrelsesmøderne. 
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 -  Elevrådsformanden vil vende tilbage til elevrådet og tale med elevrådet om, hvem der 
 kan tage med til møderne, så der fortsat er to elevrepræsentanter til 
 skolebestyrelsesmøderne. 

 -  Elevrådet vil gennemgå årshjulet og hermed være på forkant med emner til skolens 
 bestyrelse. Bestyrelsens årshjul og elevrådets årshjul bliver gennemgået, så elevrådet 
 derved kan få deres meninger med i beslutninger. 

 Evaluering af høstfest 

 -  Det var en god fest 
 -  Eleverne ville gerne have haft noget at sige til emnerne i projektugen 
 -  Det var meget skole og måske ikke så meget fest 
 -  Men det var alt i alt en meget hyggelig aften 
 -  En rigtig flot aften 
 -  Meget veltilrettelagt arrangement 

 Besøg af koordinator fra Kragelund 
 V/afdelingskoordinator Torben Bruun Jepsen og Marie Stilling Jensen 
 17.05 - 17.45 

 Info / bilag 

 Referat 

 -  Alle lærere på afd. Kragelund har fået nye klasser. 

 -  Der har været mange nye tiltag på programmet de første uger, så det har været som 
 om, at skolestarten først rigtig startede efter høstfesten. Så det er først nu, at eleverne 
 er ved at finde ud af at gå i skole igen. 

 -  Der ligger mange test, som skal afholdes inden efterårsferien. Det kræver at finde en 
 balance, så eleverne ikke føler sig målt og vejet hele tiden. 
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 -  Det er specielt, at der er tre medarbejdere, som arbejder på tværs af afdelingerne. Det 
 er en udfordring for relationerne mellem lærer/elev. Både mellem elev og medarbejder, 
 men også mellem medarbejder og medarbejder. Det skal man være opmærksom på 
 som bestyrelse. 

 -  Der er blevet bevilliget penge fra fonde, som Torben har søgt til en cykelbane. Det 
 starter op efter uge 42, hvor der bliver inddraget elever i opbygningen af banen. 
 Lige nu mangler der en, som kan stå for vedligehold af cykler. 

 -  Torben har fået positive tilkendegivelser fra forældre, efter det er blevet besluttet, at 
 eleverne ikke må have telefoner i SFO’en/klubben. 

 -  Der er elever og forældre, som er nervøse for skolestarten i Funder i Udskolingen. Det 
 er blevet italesat af nogle af forældrene i afd. Kragelund, at de synes, at der ligger en 
 opgave hos skolen omkring en bedre overgang. 

 Johanne fortæller, at der var Ahl Hage-turen, som rigtig fik 6. klasses årgang til at føle 
 sig samlet på tværs af afdelingerne. 

 Der bliver foreslået, at det ville være en god ide, at forældrerådene laver ting på tværs. 

 Der skal kigges på klassekasserne, så de ikke er helt skæve (Funder/Kragelund). 

 Skolebestyrelsen vil opfordre til, at der laves et arrangement, hvor eleverne og 
 forældrene fra afd. Kragelund bliver inviteret ind og se afd. Funder og blive trygge ved 
 overgangen til afd. Funder fra afd. Kragelund. 

 Økonomi v/skoleleder 
 18.45 - 19.00 

 Info / bilag 

 Referat 
 -  Orientering om et engangsbeløb til ansættelse af pædagogisk personale 
 -  Orientering om budget og at der stadigvæk afventes en udmelding omkring budget 

 2024. Hvordan skal de 9.7 mill. bespares på evt. skoledelen? 
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 Principper - Bestyrelsen skal have lavet arbejdsgrupper, der skal 
 udarbejde udkast til følgende principper 
 19.00 - 19.25 

 -  Sorg- og kriseplan 
 Arbejdsgruppe: Stine og Anne 
 Den skal beskrive, hvad planen er ved dødsfald omkring en elev. 

 -  Koloni i SFO- og klub-delen 
 Arbejdsgruppe: Asbjørn og Mette 

 -  Ture ud af huset 
 Arbejdsgruppe: Jacob og Jens Christian 

 Eventuelt 
 19.25 - 19.30 

 Referat 

 Kommende punkter - se årshjulet og nedenstående ad hoc 
 henvendelser 

 ●  Arbejdsgrupper fremlægger udkast til principper 
 ●  Evaluering af forældremøder 
 ●  Besøg af Væksthuset 
 ●  Princip for Meddelelsesbogen 

 Kommende mødedatoer 

 ● 
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